
Protokół Nr XXXIII/23

z sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego, która odbyła się w dniu 30 stycznia  2023r.   

w  Starostwie Powiatowym w Siemiatyczach i trwała od godz. 1200 do godz. 1250. 

W sesji uczestniczyło 12 radnych według załączonej listy obecności. Nieobecni byli radni: Mariusz 

Piotr Cieślik, Jerzy Górski, Paweł Kowalczyk, Mariusz Paweł Pyzowski, Irena Wysocka.

W sesji uczestniczyli również:

1. Agata Androsiuk Sekretarz Powiatu

2. Teresa Kłopotowska Skarbnik Powiatu

3. Agnieszka Bolewska Iwaniuk korespondent Katolickiego Radia Podlasie.

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu Siemiatyckiego Henryk 

Boguszewski.

P – kt 1.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski otwierając obrady XXXIII sesji VI kadencji Rady 

Powiatu Siemiatyckiego powitał  radnych, Starostę, Wicestarostę, członków Zarządu, 

Wiceprzewodniczącego Rady, Panią Skarbnik Teresę Kłopotowską, Panią Sekretarz Agatę 

Androsiuk,  Panią Agnieszkę Bolewska Iwaniuk. Przewodniczący Rady powitał Panią  Elżbietę 

Malinowską i Pana Piotra Pietrasiuka.

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że w dzisiejszej sesji uczestniczy 

12 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i  podejmować prawomocne 

uchwały. 

P – kt 2.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował, że porządek obrad Państwo radni 

otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję. Czy w sprawie porządku obrad ktoś  zechce 

zabrać głos? 

Ponieważ propozycje zmiany porządku obrad nie zostały zgłoszone Przewodniczący Rady Henryk 

Boguszewski stwierdził, że Rada w dniu dzisiejszym będzie obradowała zgodnie z porządkiem 

obrad przesłanym państwu radnym wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję. 

Porządek obrad XXXIII sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego:

1. Otwarcie obrad

2. Przyjęcie porządku obrad

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji

4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz pracy Zarządu Powiatu 

między sesjami

5. Przedstawienie Raportu z realizacji Programu ochrony środowiska Powiatu Siemiatyckiego 

na lata 2020-2021

6. Sprawozdania z prac komisji stałych, Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Skarg Wniosków i 
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Petycji Rady Powiatu Siemiatyckiego za 2022 rok

      7.  Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian w uchwale Nr XXXII/241/22 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 23 grudnia 2022r. 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na lata 

2023 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023 - 2029

b) zmian w Uchwale Nr XXXII/242/22 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 23 grudnia 2022r. 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2023 rok

c) zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu 

Siemiatyckiego na 2023 rok

d) zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Porządku 

Publicznego Rady Powiatu Siemiatyckiego na 2023 rok

e) zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Oświaty Kultury Zdrowia i Spraw Socjalnych 

Rady Powiatu Siemiatyckiego na 2023 rok

      8.  Sprawy różne, wolne wnioski i oświadczenia radnych

      9.  Zamknięcie obrad 

P – kt 3.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski  zwrócił się z pytaniem, czy ktoś   z  państwa  

radnych  chciałby wnieść   uwagi do protokołu z poprzedniej sesji?

Uwagi do protokołu z XXXII sesji  Rady Powiatu Siemiatyckiego nie zostały zgłoszone.

Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 12 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji przyjęty został przy 12 głosach 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów  „wstrzymujących się”. Protokół głosowania jawnego w sprawie 

przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji stanowi załącznik do protokołu.

P – kt 4.

Głos zabrał Starosta Marek Bobel, który złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Powiatu 

oraz pracy Zarządu Powiatu między sesjami: „ Panie Przewodniczący. Wysoka Rado! W okresie 

sprawozdawczym Zarząd Powiatu odbył 4 posiedzenia, przedmiotem których były kwestie 

związane z wykonywaniem zadań nałożonych na powiat oraz wynikających z bieżącej działalności 

Zarządu i Starostwa. Zarząd zajmował się między innymi problematyką związaną z gospodarką 

finansową powiatu i jednostek organizacyjnych. W okresie sprawozdawczym Zarząd rozpatrzył i 

pozytywnie zaopiniował wnioski w sprawach finansowych podległych jednostek na podstawie 

których na dzisiejszej sesji będą wprowadzane zmiany do budżetu.

Uchwały Rady Powiatu Siemiatyckiego podjęte na ostatniej sesji zostały w stosownym terminie  

przekazane do organów nadzoru. Wszystkie uchwały są na bieżąco realizowane zgodnie z 
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postanowieniami. 

W okresie sprawozdawczym Zarząd powiatu podjął następujące uchwały:

1. w sprawie zmian w budżecie powiatu siemiatyckiego  na 2022 rok

2. w sprawie przyjęcia planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz 

innych zadań zleconych powiatowi ustawami na rok 2023

3. w sprawie oceny miesięcznego sprawozdania SP ZOZ w Siemiatyczach o przychodach, 

kosztach i wyniku finansowym oraz nakładach na środki trwałe za miesiąc listopad 2022 

roku

4. w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku dochodów wydzielonego ze środków 

Funduszu Pomocy na rok 2022

5. w sprawie zmiany regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Siemiatyczach

6. w sprawie zatwierdzenia planu kontroli finansowej w Starostwie Powiatowym w 

Siemiatyczach i jednostkach organizacyjnych na 2023 rok

7. w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Mielnik 

8. w sprawie udzielenia pełnomocnictwa reprezentantom wykonawcy zadania pod nazwą: 

„Opracowanie dokumentacji projektowej budowa przeprawy mostowej na rzecze Bug wraz

z drogami dojazdowymi łączącymi drogę gminną 390303W w miejscowości Krzemień 

Wieś Gmina Jabłonna Lacka Powiat Sokołowski Województwo Mazowieckie z drogą 

powiatową nr 1728B w miejscowości Granne Gmina Perlejewo Powiat Siemiatycki 

Województwo Podlaskie

9. w sprawie zatwierdzenia planów finansowych jednostek organizacyjnych na 2023 rok

10.w sprawie przekazania uprawnień do zaciągania zobowiązań związanych z realizacją 

przedsięwzięć

11. w sprawie przeprowadzenia III przetargu ustnego nieograniczonego na nieruchomości 

przeznaczone do zbycia Uchwałą Nr 107/615/22 z dnia 16 marca 2022 roku 

12.w sprawie udzielenia upoważnienia dyrektorowi Zespołu Szkół Technicznych w 

Czartajewie do jednoosobowego reprezentowania i składania oświadczeń woli w imieniu 

Powiatu Siemiatyckiego w okresie trwałości zadania polegającego na utworzeniu strzelnicy

wirtualnej w Zespole Szkół Technicznych w Czartajewie

13.w sprawie udzielenia pełnomocnictwa wykonawcy do występowania w imieniu Powiatu 

Siemiatyckiego w działaniach związanych z realizacją przedsięwzięcia pod nazwą 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1711B na odcinku drogi wojewódzkiej Nr  690 do 

miejscowości Grodzisk”

14.w sprawie ogłoszenia naboru wniosków na udzielenie w 2023 roku dotacji z 

dofinansowaniem z rządowego programu ochrony zabytków na prace konserwatorskie, 
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restauratorskie, roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub 

znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków położonych na terenie Powiatu 

Siemiatyckiego 

15.w sprawie powołania komisji w celu opiniowania złożonych wniosków o udzielenie w 2023 

roku dotacji z dofinansowaniem z rządowego programu odbudowy zabytków na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków położonych na 

terenie Powiatu Siemiatyckiego 

16.w sprawie wyrażenia opinii do wniosku dotyczącego inwestycji drogowej pod nazwą 

„Budowa przeprawy mostowej przez rzekę Bug wraz z drogami dojazdowymi łączącymi 

drogę Nr 390303W w miejscowości Krzemień Jabłonna Lacka Powiat Sokołowski 

Województwo Mazowieckie z drogą powiatową nr 1728B w miejscowości Granne Gmina 

Perlejewo Powiat Siemiatycki Województwo Podlaskie

17.w sprawie zatwierdzenia sprawozdania rzeczowo finansowego z realizacji zadań w 

zakresie rehabilitacji osób niepełnosprawnych ze środków PFRON na 2022 rok

18.w sprawie odwołania I przetargu ustnego nieograniczonego na zbycie nieruchomości 

gruntowych objętych podstrefą Siemiatycze obręb Czartajew Gmina Siemiatycze 

Suwalskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej 

19.w  sprawie określenia formy i wartości wkładu własnego Powiatu Siemiatyckiego w ramach

projektu pn. Kompleksowy System Rozwijania Kompetencji i Umiejętności Osób Dorosłych

zgodnie z potrzebami regionalnej gospodarki 3.2.1 II edycja

20.w  sprawie określenia formy i  wartości wkładu własnego Powiatu Siemiatyckiego w 

ramach projektu pn. Kompleksowy System Rozwijania Kompetencji i Umiejętności Osób 

Dorosłych zgodnie z potrzebami regionalnej gospodarki 3.2.2 RPO II edycja

21.  zmieniająca uchwałę w sprawie ogłoszenia naboru wniosków o udzielenie w 2023 roku 

dotacji z dofinansowaniem z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków położonych na 

terenie Powiatu Siemiatyckiego 

22.w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez uczelnie oraz 

specjalności i formy kształcenia nauczycieli prowadzone przez uczelnie na które 

dofinansowanie jest przyznawane w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Powiat Siemiatycki w 2023 roku

Zarząd Powiatu rozpatrzył również:
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• wniosek wójta Gminy Siemiatycze dotyczący wyrażenia zgody na dysponowanie i 

użyczenie nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Siemiatyckiego – wniosek został 

rozpatrzony pozytywnie

• wniosek dotychczasowego najemcy o przedłużenie umowy najmu lokalu mieszkalnego – 

wniosek rozpatrzony pozytywnie

• wniosek powiatowego zrzeszenia LZS w Siemiatyczach o dofinansowanie obozu 

sportowego dla uczniów Zespołu Szkół Technicznych w Czartajewie  - wniosek rozpatrzony

negatywnie 

• wniosek pełnomocnika PGE Dystrybucja z siedzibą w Lublinie  o uzgodnienie projektu 

przyłącza elektroenergetycznego w zakresie działki 317/59 położonej w miejscowości 

Czartajew Gmina Siemiatycze stanowiącej własność Powiatu Siemiatyckiego oraz 

wyrażenia zgody na dysponowanie przedmiotową nieruchomością na cele budowlane – 

wniosek rozpatrzony pozytywnie

• wniosek Powiatowego Zespołu ds Orzekania o Niepełnosprawności w Siemiatyczach o 

zweryfikowanie i ustalenie kwot wynagrodzenia członków Zespołu – wniosek rozpatrzony 

pozytywnie

• wniosek Wojewódzkiego Związku Hodowców Koni w Białymstoku dotyczący 

dofinansowania wydruku wykazu ogierów wpisanych do ksiąg i rejestrów hodowlanych – 

wniosek rozpatrzony pozytywnie 

Ponadto Zarząd Powiatu zapoznał się:

• z wynikami kontroli przeprowadzonych przez inspektora ds. kontroli Starostwa 

Powiatowego w Siemiatyczach w Powiatowym Domu Pomocy Społecznej, w Powiatowym 

Centrum Pomocy Rodzinie oraz w Powiatowym Urzędzie Pracy

• zapoznał się ze sprawozdaniem inspektora ds kontroli Starostwa Powiatowego w 

Siemiatyczach z kontroli finansowej w jednostkach organizacyjnych powiatu za rok 2022

• z raportem z realizacji Programu Ochrony Środowiska Powiatu Siemiatyckiego za lata 2020

– 2021

• zapoznał się również z informacją za rok 2022 o postępowaniu w sprawach transakcji 

mających na celu pranie brudnych pieniędzy i finansowanie terroryzmu 

• zapoznał się ze sprawozdaniem z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez powiat siemiatycki. 

Dziękuję za uwagę.”

Pytania do sprawozdania Starosty nie zostały zgłoszone. 
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P – kt 5.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował o przejściu do  pkt 5 porządku obrad:

Przedstawienie raportu z realizacji Programu ochrony środowiska Powiatu Siemiatyckiego za lata 

2020-2021.

Przewodniczący Rady przypomniał, że państwo radni otrzymali Raport z realizacji Programu 

Ochrony Środowiska Powiatu Siemiatyckiego za lata 2020 – 2021, czy są pytania w tej sprawie?

Pytania do raportu nie zostały zgłoszone.

P – kt 6.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski  poinformował o przejściu  do  pkt  6 porządku 

obrad: Sprawozdania z prac komisji stałych, Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Skarg Wniosków i 

Petycji Rady Powiatu Siemiatyckiego za 2022 rok

Przewodniczący Rady poprosił kolejno przewodniczących komisji o  przedstawienie sprawozdań 

z prac kierowanych przez siebie komisji za 2022 rok.

Głos zabrali:

– Wiceprzewodniczący Rady Mariusz Obrycki, który w zastępstwie nieobecnego 

Przewodniczącego Komisji Pawła Kowalczyka przedstawił sprawozdanie z pracy Komisji 

Oświaty Kultury Zdrowia i Spraw Socjalnych

– radna Bożena Bujno przewodnicząca Komisji Finansowo Budżetowej 

– radny Jerzy Szawkało  Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Porządku 

Publicznego

– radny Wiesław Klepacki Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu

– Mirosław Angielczyk Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Powiatu.

Pytania do przedstawionych sprawozdań nie zostały zgłoszone.

Pisemne sprawozdania z prac komisji Rady Powiatu – w załączeniu do protokołu.  

P – kt 7.

Pierwszy projekt uchwały dotyczył zmian w Uchwale Nr XXXII/241/22 Rady Powiatu 

Siemiatyckiego z dnia 23 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Siemiatyckiego na lata 2023 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2023 – 2029.

Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt uchwały został omówiony na  wspólnym 

posiedzeniu  komisji przed dzisiejszą sesją, czy państwo radni mają pytania  w tej sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał projekt 

pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXXII/241/22 Rady Powiatu Siemiatyckiego

z dnia 23 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Siemiatyckiego na lata 2023 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023 
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– 2029 głosowało 12 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 12 głosach „za”, głosów 

„przeciw”, i „wstrzymujących się” nie było. Uchwała Nr  XXXIII/247/23 w załączeniu do 

protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie zmian w uchwale Nr XXXII/241/22 Rady Powiatu 

Siemiatyckiego z dnia 23 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Siemiatyckiego na lata 2023 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2023 – 2029 stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył zmian w Uchwale Nr XXXII/242/22 Rady Powiatu Siemiatyckiego 

z dnia 23 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2023 rok.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski zwrócił się z pytaniem czy państwo radni mają 

pytania do przedłożonego projektu uchwały?

Starosta Marek Bobel poinformował, że krótko chce wprowadzić do tych inwestycji, które chcemy 

zrealizować dodatkowo w roku 2023. Starosta poinformował, że tak, jak mówił na komisjach 

pojawiają się nowe środki i te środki będą sukcesywnie wprowadzane do budżetu. Starosta 

przypomniał że tak jak mówił w grudniu kiedy uchwalaliśmy budżet Powiatu Siemiatyckiego były 

już środki przyznane przez Ministerstwo Sportu na ważne zadania w zakresie sportu i edukacji tzn.

nie jedno jak jest zapisane w pkt 19 tylko de facto 4 inwestycje kryją się w tym jednym, to  znaczy: 

boisko wielofunkcyjne w Zespole Szkół Rolniczych w Ostrożanach i 3 inwestycje w Zespole Szkół 

Technicznych w Czartajewie: siłownia zewnętrzna, siłownia wewnętrzna i boisko do piłki plażowej. 

Są to środki z Ministerstwa Sportu. Starosta Marek Bobel serdecznie podziękował panu 

dyrektorowi Zespołu Szkół Rolniczych w Ostrożanach panu Przemysławowi Chraniukowi, 

mieszkańcowi miasta Siemiatycze za lobbing i wsparcie starosty w możliwości pozyskania tych 

środków. Starosta podziękował dyrektorowi Chraniukowi za to, że przyczynił się też w znacznym  

stopniu do tego, że te środki w Ministerstwie Sportu się znalazły.

Starosta Marek Bobel poinformował, że druga inwestycja, którą wprowadzamy w pkt  21 to 

znaczy budowę mostu wraz z dojazdami w ciągu drogi powiatowej nr 1711B tzn drogi na 

Ostrożany – Drohiczyn. Chcemy tam w ramach  rezerwy ogólnej budżetu państwa, jest taka 

rezerwa dedykowana na przebudowę mostów i corocznie jest możliwość pozyskania na budowę 

mostu plus do 1 km drogi z obu lub z jednej ze stron więc w związku z tym że jest to ten sam ciąg 

drogi na którym nam zależy a mosty są drogie w realizacji bo według nas rzeczywista kwota 

szacowana przez nas jest to 3,5 mln zł. więc składamy to do 15 lutego tego roku i w tym roku 

będzie ta droga, etap II zrealizowany bo jest to wszystko do wykonania w roku 2023. Starosta 

Marek Bobel podkreślił, że jest to ważna droga łącząca drogę krajową z wojewódzką w związku z 

tym chcemy tą drogę jak najszybciej skończyć. Realizowany jest w tej chwili 5 – kilometrowy 

odcinek, wstępne prace trwają, do ukończenia zostało jeszcze dużo ale wykonawca ma czas. 

Starosta wyraził opinię, że żadnej zmiany terminu tu nie będzie plus przebudowa mostu z jednym 
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kilometrem, większość tej drogi będzie wykonana w 2023 roku a być może jeszcze więcej jeśli 

pojawią się inne środki czy unijne czy rządowe, o które będziemy zabiegać.

Trzecia rzecz: wprowadzamy, nie jest to inwestycja stricte budowlana tylko inwestycja de  facto w 

kulturę i pamięć o tych, którzy polegli w Siemiatyczach 160 lat temu.

Jak widzicie państwo na promocję przeznaczamy dodatkowe 36.400 zł. to znaczy że zespół 

profesorów z Uniwersytetu w Białymstoku opracuje do 30 września album Powstania 

Styczniowego i Bitwy Siemiatyckiej. Nikt tego dotychczas nie zrobił, zrobi to powiat. Tak jak powiat 

wydał aktualizację dziejów Siemiatycz, którą radni otrzymali w roku 2022 i 2023 tak też została 

podpisana umowa z zespołem Białostockiego Towarzystwa Naukowego i do 30 września 

powstanie album, prawie 150 stron papieru kredowego ze zdjęciami, z opisami bitwy siemiatyckiej i

całego Powstania Styczniowego w związku z tym, że jest okrągła 160-ta rocznica tego ważnego 

powstania, które miało duży wpływ na odzyskanie przez Polskę niepodległości w 1918 roku. 

Starosta Marek Bobel poinformował, że taka decyzja została podjęta, takie decyzje zostały 

podpisane, zespół profesorów pracuje nad tym a że materiałów jest dużo a wszyscy się powoli 

starzejemy więc aby te materiały dla potomnych zostawić ktoś to musi zebrać i wydać i taką 

inicjatywę podjęliśmy i to jest zapisane w budżecie: 36.400 zł. z powiatu siemiatyckiego, ze 

środków powiatowych przeznaczamy na ten album, który zapewne w terminie zostanie wykonany i

pięknie wydany tak jak dwa tomy publikacji z dziejów Siemiatycz. 

Radny Krzysztof Andruszkiewicz zgłosił wniosek, aby obraz autorstwa pana Bajeny również 

znalazł się w tym opracowaniu ponieważ jest to cenna pamiątka historyczna, wisi u nas 

przypomina nam o tych chwalebnych czasach, można tu połączyć teraźniejszość z historią. Radny 

Krzysztof Andruszkiewicz poinformował, że taki ma skromny wniosek.

Starosta Marek Bobel zaznaczył, że nie jest to obraz historyczny, jest to obraz sprzed kilku lat, 

Starosta poinformował że również ma plan żeby jedna z okładek tego albumu z przodu lub z tyłu 

ale z pewnością znajdzie swoje miejsce bo znajduje godne miejsce tutaj na sali reprezentacyjnej 

Starostwa Powiatowego w związku z tym na pewno znajdzie miejsce również w albumie. 

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski podziękował Staroście za wyjaśnienia i poddał 

projekt uchwały pod głosowanie. 

Za podjęciem uchwały w sprawie  zmian w Uchwale Nr XXXII/242/22 Rady Powiatu 

Siemiatyckiego z dnia 23 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na

2023 rok głosowało 12 radnych

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 12 głosach „za”, 0  głosów 

„przeciw”, 0  głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr XXXIII/248/23 – w  załączeniu do 

protokołu. 

Protokół głosowania jawnego w sprawie  zmian w Uchwale Nr XXXII/242/22 Rady Powiatu 

Siemiatyckiego z dnia 23 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na

2023 rok – w załączeniu do protokołu.

8



Kolejny projekt uchwały dotyczył zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Finansowo – 

Budżetowej Rady Powiatu Siemiatyckiego na 2023 rok.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski zwrócił się z pytaniem, czy państwo radni mają 

pytania w tej sprawie?

Pytania do projektu uchwały nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał 

projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Finansowo – 

Budżetowej Rady Powiatu Siemiatyckiego na 2023 rok głosowało 12 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 12 głosach „za”, 0  głosów 

„przeciw”, 0  głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr XXXIII/249/23 – w  załączeniu do 

protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie  zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Finansowo –

Budżetowej Rady Powiatu Siemiatyckiego na 2023 rok stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Porządku Publicznego Rady Powiatu Siemiatyckiego na 2023 rok.

Pytania do projektu uchwały nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał 

projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Porządku Publicznego Rady Powiatu Siemiatyckiego na 2023 rok głosowało 12 

radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 12 głosach „za”, 0  głosów 

„przeciw”, 0  głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr XXXIII/250/23 – w  załączeniu do 

protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie  zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Porządku Publicznego Rady Powiatu Siemiatyckiego na 2023 rok stanowi 

załącznik do protokołu.

Następny projekt uchwały dotyczył zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Oświaty Kultury 

Zdrowia i Spraw Socjalnych Rady Powiatu Siemiatyckiego na 2023 rok.

Przewodniczący Rady przypomniał, że temat został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji 

przed dzisiejszą sesją, czy państwo radni mają pytania w tej sprawie?

Pytania do projektu uchwały nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał 

projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji  Oświaty Kultury 

Zdrowia i Spraw Socjalnych  Rady Powiatu Siemiatyckiego na 2023 rok głosowało 12 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 12 głosach „za”, 0  głosów 

„przeciw”, 0  głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr XXXIII/251/23 – w  załączeniu do 
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protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie  zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Oświaty 

Kultury Zdrowia i Spraw Socjalnych Rady Powiatu Siemiatyckiego na 2023 rok stanowi załącznik 

do protokołu.

P – kt 8.

Wiceprzewodniczący Rady Mariusz Obrycki poinformował, że ma pytanie do pana Starosty 

odnośnie inwestycji realizowanej przez Powiat Siemiatycki, chodzi o „Szpital jednego dnia”. Kiedy 

ta inwestycja zostanie oddana i najważniejsze: jakie korzyści będą dla szpitala i pacjentów?

Starosta Marek Bobel stwierdził, że jak zapewne państwo wiecie, w końcówce  tamtego roku SP 

ZOZ podpisywał umowę z firmą białostocką, która realizuje zadanie nie tylko „Oddziału jednego 

dnia” bo w zasadzie są tu dwa zadania w jednym, drugie jest to zadanie polegające na utworzeniu 

oddziału ortopedycznego w szpitalu w Siemiatyczach. Te dwa zadania dają całość inwestycji, jest 

ona planowana do oddania w III kwartale 2023 roku, prace trwają zgodnie z planem Starosta 

wyraził opinię, że opóźnienia nie będzie. 

Dlaczego „Szpital jednego dnia”? Dlatego, że taka jest  nowoczesna medycyna i chodzi o to, żeby 

pacjent nie czekał długo na zabieg czyli aby ten zabieg został wykonany szybko i jeśli stan zdrowia

pozwala to w ciągu 24 godzin pacjent będzie w domu. Każdy z nas wie, że najlepiej  dochodzi się 

do zdrowia i do sił w środowisku domowym oczywiście jeśli jest to możliwe. Trzeba również liczyć 

koszty w szpitalach, koszty NFZ też są liczone w związku z tym jest taka potrzeba i my 

wychodzimy jako jedni z pierwszych w województwie na tą potrzebę w związku z tym pozyskaliśmy

na część budowlaną łącznie 4.600.000 zł. ale ta inwestycja będzie szersza bo wartość części 

budowlanej jest to 6.261.000 zł. na dwa zadania: na oddział ortopedyczny i „Szpital jednego dnia” 

ale też 900.000 zł. dodatkowych środków pozyskaliśmy na doposażenie tego szpitala. Cieszymy 

się że pozyskaliśmy 4.600.000 zł. . Kwotę   2.560.000 zł. pokryje SP ZOZ  bo od 8 lat SP  ZOZ, 

odkąd my tutaj jesteśmy, aktualna koalicja PiS – PSL szpital od 8 lat jest na plusie w związku z tym

może sobie pozwolić aby dołożyć do części inwestycyjnej rozbudowy szpitala, doposażenia, 

dostosowania do nowych wymagań. Jest to 2,5 mln zł. z ramach środków szpitala, ze szpitala 

Powiatowego w Siemiatyczach.  Starosta wyraził opinię, że przyniesie to dużo korzyści naszym 

pacjentom bo proste, szybkie zabiegi ortopedyczne, chirurgiczne, urologiczne czy ginekologiczne, 

które mogą być wykonane szybko i sprawnie – jest to celem tego naszego przedsięwzięcia. Były 

tam powierzchnie  niewykorzystywane, wręcz opuszczone bo centralna sterylizatornia, która 

została przeniesiona do pomieszczeń w nowym budynku bo sterylizatory jakie były 40 lat temu a 

dzisiaj jest to zupełnie coś innego, inne gabaryty, inna wydajność więc nie trzeba aż tak dużej 

powierzchni w związku  z tym centralna sterylizatornia została przeniesiona do nowej części 

szpitala i również w części kuchni, która była przy szpitalu, dzisiaj wyżywienie jest ze źródeł 

zewnętrznych co jest dziś normą w związku z tym w części, gdzie była kuchnia powstanie sala 

zabiegowa z Oddziałem jednego dnia. Starosta podkreślił, że cieszy się bardzo że inwestycja idzie 
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sprawnie, że jest spięta finansowo, na pewno poprawi to obsługę naszych mieszkańców i nie tylko 

naszych bo ze szpitala korzystają inni, Polacy i Europejczycy ponieważ każdy jest obsługiwany. 

Jesteśmy blisko granicy, pojawiają się migranci,  ze szpitala korzystają również migranci, szpital 

realizuje również to zadanie. Szpital idzie w dobrym kierunku, rok 2022 zakończył również na 

plusie, co  dziś wcale nie jest takim standardem jak nam się wydaje ale my pomagamy szpitalowi 

również z budżetu powiatu siemiatyckiego po to, żeby nasi mieszkańcy, my wszyscy abyśmy mogli

leczyć się w lepszych, komfortowych warunkach, sprawie i nowocześnie.

Radny Mikołaj Żabiński poinformował, że w sprawozdaniu Starosty z wykonania uchwał  Rady 

Powiatu podano informację, że Zarząd zajmował się również Suwalską Podstrefą Ekonomiczną w 

Czartajewie. Radny zapytał, jak przedstawia się wykorzystanie istniejących działek pod działalność

gospodarczą, jakie jest zainteresowanie zewnętrzne tymi działkami? Ile pozostało jeszcze, jakie są

przyczyny niewykorzystania?

Starosta Marek Bobel poinformował, że w tej chwili na terenie strefy realizowana jest inwestycja 

polegająca na budowie wodociągu i kanalizacji sanitarnej w samej strefie. My zobowiązaliśmy się, 

że po ukończeniu tej inwestycji Powiat Siemiatycki wybuduje drogi, drogi te są w tej chwili w trakcie

projektowania, nie możemy jeszcze projektowania zakończyć ponieważ inwestycja polegająca na 

budowie wodociągu i kanalizacji sanitarnej  jeszcze nie została oddana do użytkowania i 

naniesiona na mapy w związku z tym kiedy to zostanie wykonane my w maksymalnie szybkim 

czasie chcemy na tej strefie wybudować prawdziwe drogi dojazdowe.  Starosta Marek Bobel 

poinformował, że zostało kilka działek , jeśli są zainteresowani wtedy ogłaszamy przetargi, nie 

ogłaszamy tego wcześniej bo są to dodatkowe koszty a nie wiadomo, czy jest zainteresowany 

inwestor. Starosta Marek Bobel wyraził opinię, że lokalizacja  nowej S19 po zachodniej stronie 

Siemiatycz, główne węzły Siemiatycze – Południe, główny ślimak będzie na trasie 690 do 

Ciechanowca w związku z tym ta strefa przybliży się do nowej S19, będzie to 2 km a może i mniej 

- 1,5 km w związku z tym z pewnością zainteresowanie będzie większe i cena będzie inna po 

uzbrojeniu tego całego terenu. W związku z tym nie śpieszymy się, aby inwestorzy – bo nie każdy 

jest na tyle zorientowany jak nowa S19 będzie przebiegać, ale kiedy zobaczą że prace ruszą a 

ruszą zapewne w I połowie tego roku, naszym zdaniem, zdaniem Zarządu wartość tych działek 

wzrośnie. Na razie przymusu nie mamy, wprowadzamy nowe inwestycje, nie zaciągamy żadnych 

kredytów, jeśli tych inwestycji będzie dużo, dużo więcej a będzie to bardzo możliwe, będziemy 

starali się uniknąć nowego zadłużenia ale jeśli będzie taka potrzeba że będzie brakować na wkłady

własne to możliwe, że skorzystamy z kredytu ale na razie takiej potrzeby nie ma, budżet jest 

stabilny z pewną rezerwą budżetową.

P – kt 9.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski 

podziękował zebranym za przybycie i zamknął obrady XXXIII  sesji VI kadencji Rady Powiatu 

Siemiatyckiego.
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Na tym protokół zakończono i podpisano.

   

PRZEWODNICZĄCY  RADY Henryk Boguszewski 

Protokołowała:  Elżbieta Malinowska 
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